

## Franckesche Stiftungen zu Halle

### Caii Velleii Patercvli Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. CXXX.

---

#### Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

#### Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

bribus consiliorum suorum medicamentis  
coëgit egredi? quam illum & honorate, nec  
5 secure continet? Quanta molis bellum, prin-  
cipe Galliarum ciente Sacroniro, Floroque  
Julio, mira celeritate ac virtute compressit,  
ut ante populus Romanus vicisse se, quam  
bellare, cognosceret; nuntiosque periculi  
victoriae præcederet nuntius. Magni etiam  
terroris bellum Africum, & quotidiano aestu  
maius, auspiciis consiliisque eius breui sepul-  
tum est.

- I CAP. CXXX. Quanta sua suorumque  
nomine exstruxit opera? Quam pia munifi-  
centia superque humanam euecta fidem tem-  
plum patri molitur? Quam magnifico animi  
temperamento Cn. quoque Pompeii munera  
absumpta igni restituit? qui quidquid uni-  
quam claritudine eminuit, id veluti cognat-  
2 tum censer tuendum. Qua liberalitate cum  
alias, tum proxime incenso monte Caelio,  
omnis ordinis hominum iactura, patrimonio  
succurrit suo? Quanta cum quiete hominum,  
rem perpetui præcipuique timoris, supple-  
mentum, sine trepidatione delectus, provi-  
det?